
O ureditvenem načrtu Bokalc
Končana je tudi javna razprava o osnutku

ureditvenega načrta za območje urejanja
VR 3/4 in območje urejanja VR 7/1 Bokalce.
O pripombah, danih v javni razpravi, je
razpravljal tudi naš izvršni svet v stari sesta-
vi. Pravzaprav kaj veliko v tej razpravi ni
bilo za povedati, saj so načrtovalci lahko
večino pripomb krajanov upoštevali.

Najpomembnejša informacija pravzaprav
zadeva dejavnost v obnovljenem gradu na

Bokalcah, kjer se je kot verjetna pojavila
nova igralnica. Čeprav ljudje nad takimi
stvarmi niso navdušeni, pa je treba vedeti,
da je to pač stvar, ki prinaša denar in tega
dejstva ni moč zanemariti. Ne nazadnje to
pomeni tudi možnost za razvoj območja
okrog gradu, za katerega bo potrebno imeti
ogromno denarja - kdorkoli se bo lotil nje-
govega urejanja.


